
Silda Velforening 20 år

     Gerda Silden Totland laga ei oppstilling av arbeidet i desse åra.

• Kom i gang med bakgrunn for å være  interesseorganisasjon for fastbuende og 
ferierende på øya, og fremme saker overfor kommune og offentlige instansar.

• Styret prioriterer arbeid med båtruter, fordi dette handler om Sildasamfunnet sin 
fremtid. Forhandling med fylkeskommune og kommune. Om konsesjon båtruter, for 
å bevare et stabilt skysstilbud til Silda.

• Anløp av Bergensbåten på nord -fredagar og dagar før helgedag/langhelger - i 
sommerhalvåret. Ble avsluttet etter få forsøk. Skipper hevdet at hamnen var for 
liten/trang.

• Dugnader: Rydding av stier, og langs veien, for gress og trerøtter under asfalt. En 
stadig utfordring.  Vedlikehold og utbedring av kulturstier med materialer og notlin 
på tredekka.  Innkjøp og montering av skilt «Silda Rundt» med karttavle.
Utsetting av hvilebenker,  der flere er fastmontert med bolter. Benk på Martheræva 
med postkasse og gjestebok. Den er fornyet flere ganger- (hvor er bøkene lagret?)
Årlige dugnader og påfølgende Grillfest, med underholdning for barn og vaksne. 
SiVe har holdt grillkull og Premier til barna. (Disse arrangementene har vært avlyst 
ved dårlig vær og ved Coronatider.)

• Asfaltering: Stort bidrag til reasfaltering av veien på Silda. (55 000kr fra SiVe)

• Gatelys: Arbeid for å få ned lift til utskiftning av lysarmatur. Innkjøp av 
lyspunkt/stolper, som ble satt opp på dugnad. (kr 25 000). Helikopterlandingsplass 
med lyssetting på kaia.

• Årlig planting av blomster, langs hovedveien, med produksjon av plantekasser.     
I år 2023 har det blitt bygget nye.

• Renovasjon: Kommunikasjon med  Nomil. Arbeidet lyktes med å få flere søppel-
kontainerer på Silda. Særlig om sommeren er behovet stor. 

• Venterom på kaia:Rydding og vedlikehald av lagercontainer på kaia.  

• Sildadagane: Sponsing og dugnad med mur og mold ved Statsbrønnen og 
Aladinankeret. Premiar til barn i samband med dagane. Leike og miljøpark på 
skuleplassen, med vedlikehold, 

• Hjertestarar: Vedlikehold og oppgradering av Hjertestarter i Grendahuset. Dette 
bør sjekkes årlig. SiVe har jobber for å få til førstehjelpskurs, men ble avlyst på 
grunn av for liten interesse.

• Ruteendring 2022: Vi har gitt  innspill fra fastboende og ferierende. Gitt tilskot . (til 
ekstraruter under Sildadagene (kr 9000)
Gått sterkt ut i protest mot forslag om enmanssbetjent rutebåt, med plass til 19 
passasjerer og 4m2 lastekapasitet til Silda. Vi har kontaktet Vestland Fylkes-
kommune, Kinn kommune, Skyss, Samferdsleutvalet v/Kristin Maurstad og Media.



• Skaterampe bak Fernandobuda.

• Kontakt med Måløy Vekst da vi ønsker å være med i Ringvirkningsprosjektet 
Skipstunell.

• Søknad om lån av grasklipper fra Vågsøy kommune i sommerhalvåret.

• Kontakt med kommune/Miljøavdelingen om registrering av korallrev ved Silda.

• Skjærbuda:  Drivere av Skjærbuda i 2003 Anette og Helen tok initiativ til å lage 
brosjyre som presenterer Silda for turister, ferierende, bedrifter og andre. Finansiert 
ved hjelp av spleiselag der SiVe var med.

• Støtte til beiteprosjekt med klaver på geit i Nord-Silda. (5000 kr.)

• Nettside. Silda.com

http://silda.com/

